淮安舒克贝塔流体技术有限公司

HUAIAN SHU KE BETA FLUID TECHNOLOGY CO.LTD

挖掘机用阀 SKBTFLUID

VALVE FOR EXCAVATOR



轮式挖掘机

单向阀:运用在挖掘机系统背压控制、动臂合流、防止 油泵因液压冲击损坏等领域。

五油路梭阀:运用在挖掘机回转控制中,有效减少因外 接管路而造成的泄漏可能

截止阀:为各类挖掘机在更换属具、夹具提供方便。

脚踏阀:控制破碎锤工作的脚踏控制阀。 转阀:运用在挖掘机平衡油缸等领域的控制。

Check valve: In the use of back pressure control, combined with the boom arm, to prevent the oil pump of damage, and so on.

Five-way shuttle valve: In the use of rotary control. To effectively reduce the possibility of leakage caused by the pipeline.

Globe valve: For the convenience in the replacement of equipment, fixture.

Foot operated valve: To control the work of broken hammer.

Diverter valve: To control the area of balance cylinder.

淮安舒克贝塔流体技术有限公司

HUAIAN SHU KE BETA FLUID TECHNOLOGY CO.LTD

SKBTFLUID 压路机用阀

ROAD ROLLER VALVE







振动阀:应用于开式液压振动系统的振动压路机中,用来改变振动块驱动马达的旋转方向,进而实现压路机大振、小振的切换。

Vibrating valve: in the use of vibrating system to change rotation direction of the motor and then to make the switch.